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Protokół Nr VI/24 
z VI Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 20 grudnia 2024 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1400 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 25 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski, Przewodniczący Rady Powiatu otworzył VI Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich zebranych na sesji: radnych, gości 
i pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 25 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników starostwa i gości 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (stanowi on załącznik nr 3 do protokołu). 
Zmiany do przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy wprowadzić może 
Rada Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. Porządek obrad został przesłany mailowo wraz 
z materiałami na sesję.  

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że przed rozpoczęciem Sesji obędzie się 
uroczystość wręczenia statuetek „Łyny - Królewny Warmińskiej”.  

Nagrody zostały wręczone pani Barbarze Gudze oraz panu Zbigniewowi Wasieczce, 
którzy podziękowali za otrzymane wyróżnienie. Następnie pan Przewodniczący złożył 
podziękowania dla pani Krystyny Szter za jej wkład i pracę na rzecz synagogi. 

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku 
obrad? Następnie zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na wprowadzeniu do 
porządku obrad, po punkcie 9 – dodatkowego punktu 10 pn. ,,Delegowanie przedstawicieli 
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Rady Powiatu do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku’’. 
Pan Andrzej Abako zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na 

wprowadzeniu do porządku obrad, po punkcie 10 – dodatkowego punktu 11 pn. ,,Ustalenie 
wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu olsztyńskiego 
i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2025 roku’’. 
 
 

Porządek obrad po zmianach: 
 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2024 

 podjęcie uchwały (druk nr 46). 

5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039 

 podjęcie uchwały (druk nr 47). 

6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2040 

 podjęcie uchwały. 

7. Uchwalenie budżetu Powiatu na rok 2025 

 podjęcie uchwały. 

8. Określenie zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2025 

– podjęcie uchwały (druk nr 48). 

9. Prace komisji Rady Powiatu 

– podjęcie uchwały. 

10. Delegowanie przedstawicieli Rady Powiatu do pracy w Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku 

 podjęcie uchwały. 

11. Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu 

olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2025 roku 

 podjęcie uchwały. 

12. Sprawy różne i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę 
w porządku obrad Sesji polegającą na wprowadzeniu po punkcie 9. ,,Prace komisji Rady 
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Powiatu’’ dodatkowego punktu: 10. Delegowanie przedstawicieli Rady Powiatu do pracy 
w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław 
Szostek, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Szter 
 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 

o zmianę w porządku obrad Sesji polegającą na wprowadzeniu po punkcie 10 dodatkowego 
punktu: 11. Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2025 roku. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna 
Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław 
Szostek, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Krystyna Szter 
 
 Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
Pkt 2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował iż radni otrzymali sprawozdanie Starosty na 
służbowe maile (sprawozdanie starosty stanowi załącznik nr 4). Pan przewodniczący otworzył 
dyskusję. 

Z uwagi na brak pytań pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do kolejnego 
punktu. 
 
Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 
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Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że interpelacje składa się na piśmie 
w sprawach zasadniczych dla Powiatu (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). 
W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu nie wpłynęły żadne interpelacje. 

Pan Przewodniczący poinformował również, że zapytania składa się na piśmie 
w sprawach aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym 
stanie faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). W okresie od ostatniej 
Sesji Rady Powiatu nie wpłynęły żadne pytania. Następnie zapytał, czy są jakieś pytania do 
sprawozdania starosty? 

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat interpelacji umieszczanych na BIP. 
Pan Marian Piwcewicz poruszył temat nabycia parkingu od miasta Olsztyn. Zadał 

pytanie, czy chodzi o parking przed Starostwem? Następnie poruszył temat umorzenia 
należności Zespołu Szkół w  Olsztynku i zadał pytanie, czy chodzi tu o nieopłacone faktury za 
sprzedaż siana? Następnie poprosił o sprawozdanie ze spotkania wspólników spółki 
Fotowoltaika, w której dokonano wyboru nowych członków Rady Nadzorczej. W następnej 
kolejności poruszył temat termomodernizacji Publicznego Specjalnego Katolickiego Ośrodka 
Edukacyjno-Wychowawczego w Kruzach i działalności Urzędu Marszałkowskiego 
w pozyskaniu środków. Poruszył następnie temat efektywności energetycznej i pozyskiwania 
na ten cel pieniędzy przez Powiat. Zadał pytanie, czy jakieś środki wpłynęły w tej sprawie do 
budżetu? Na koniec poruszył temat rozliczenia Lotniczego Pikniku Rodzinnego w Gryźlinach.  

Pan Andrzej Abako  zaczął swoją wypowiedź od odpowiedzi na poruszany przez pana 
Kamińskiego temat umieszczania interpelacji na BIP i potwierdził, że są one umieszczane na 
stronie, ale obiecał zrobić nową lepiej widoczną zakładkę. Następnie przeszedł do odpowiedzi 
na pytania pana Piwcewicza. Potwierdził, że omawiany parking, jest wewnętrznym parkingiem 
przy Starostwie, który został zakupiony na własność Powiatu. Przeszedł następnie do 
umorzenia należności przez Zespół Szkół w Olsztynku. Wyjaśnił, że szkoła miała 
gospodarstwo i przedsiębiorca pozyskiwał od szkoły siano, nie regulując rachunków. Na 
wniosek pani dyrektor Zarząd podjął decyzję o uregulowaniu 9 tys. złotych należności. 
Następnie przeszedł do posiedzenia spółki Fotowoltaika, na którym zostali wybrani nowi 
członkowie Rady Nadzorczej. Przybliżył stan finansowy spółki. Odniósł się również do 
termomodernizacji budynków m.in. budynku w Barczewie, który został poddany modernizacji 
i powiedział, że oczekuje środków od marszałka na ten cel. Możliwa kwota do pozyskania to 
1,5 miliona złotych. Wkład własny na ten cel jest zabezpieczony. Co do pikniku, powiedział, 
że samorząd robi imprezę dla mieszkańców, by w nich uczestniczyli. Imprezy są również 
traktowane jako promocja Powiatu. Poruszył również temat kosztów zorganizowania pikniku 
w latach poprzednich. Kolejna impreza odbędzie się 19 lipca 2025r.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? W związku 
z brakiem dalszych pytań  pan Przewodniczący zamknął punkt 3 porządku obrad. 
 
Pkt 4. Realizacja budżetu Powiatu.  
 
 Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o zabranie głosu w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu na rok 2024. 
 Pani Lucyna Kozikowska przedstawiła projekt uchwały zmieniającą uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
 Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
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Pan Marian Piwcewicz poruszył temat zadłużenia Szpitala Powiatowego im. Jana 
Mikulicza w Biskupcu i udzielonej szpitalowi pożyczki.  

Pani Martyna Sontowska zadała pytanie, co radny Piwcewicz proponuje? Podkreśliła, 
że szpital nie jest do zamknięcia i co więcej odgrywa bardzo dużą rolę dla społeczeństwa. 

Pan Andrzej Abako poruszył temat funkcjonowania szpitali powiatowych i ich 
niedofinansowania na ten cel. Następnie poruszył temat planów naprawczych obydwu szpitali 
z 2023 roku, dzięki któremu szpital w Dobrym Mieście nie ma w tym roku straty finansowej. 
Następnie poruszył temat udzielanej szpitalowi w Biskupcu pożyczki i powiedział, że są to 
wolne środki, które przekazujemy szpitalowi, który nam je zwróci.  

Pan Marcin Frączek poruszył temat pożyczki udzielanej szpitalowi. Powiedział, że 
jako Powiat wzięliśmy pożyczkę i teraz przekazujemy te pieniądze szpitalowi. Następnie zadał 
pytanie, czy szpital nie zaciąga kredytu, tylko my jako Powiat udzielamy kredytu? 

Pan Andrzej Abako powiedział, że pożyczka, którą zaciągnął Powiat jest na inwestycje 
nie na Szpital. Starosta poruszył temat planowanej pożyczki, która miała zostać zaciągnięta na 
kwotę prawie 20 milionów złotych a końcowo kwota zaciągniętej pożyczki wynosiła 
5 milionów. Podkreślił również, że pożyczka udzielana jest szpitalowi, by ten nie musiał 
zaciągać kredytu, który miałby zapewne wysokie oprocentowanie.  

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat pożyczki i zadał pytanie czy pożyczka 
rozwiąże problem szpitala? Czy jest plan, na co ta pożyczka zostanie wykorzystana?  

Pan Andrzej Abako podkreślił ponownie, że nie bierzemy pożyczki na szpital, tylko 
na inwestycje, które realizowaliśmy w 2024 roku. Co do drugiego pytania, plan naprawczy jest 
i będzie realizowany. Zawarte są tam również koszty i plany w jaki sposób szpital pozyska 
dodatkowe środki, w tym między innymi dodatkowe usługi po zakupieniu sprzętu (który został 
zakupiony przez Zarząd). Wyjaśnił również, jak szpital zamiera gromadzić oszczędności.  

Pan Marian Piwcewicz wypowiedział się na temat sytuacji finansowej szpitala i jego 
historii i zadał pytanie, czy są zrealizowane umowy kontraktowe dotyczące procedur? 
Następnie zapytał, czy występowaliśmy w ostatnich latach do Ministerstwa Zdrowia odnośnie 
próby powstrzymania zadłużenia szpitala? 

Pan Andrzej Abako odpowiedział, że jako Zarząd i jako starosta, a także jako Związek 
Powiatów Polskich, występowaliśmy do Ministra Zdrowia w sprawie zadłużenia szpitala 
i ogólnych problemów finansowych szpitali powiatowych. Powiedział również, że rząd planuje 
program oddłużeniowy, który będzie realizowany przez Bank Gospodarstwa Krajowego 
i będzie on obejmował zadłużenie szpitali. I tym sposobem roczne raty spłacania kredytu 10-
letniego będą umarzane. Następnie poruszył temat kontraktów i powiedział, że jest szansa, że 
w 2024 roku wszystkie kontrakty zostaną wykonane w 100 %, a są i takie które są wykonane 
w ponad 100 % i czekamy na wypłacenie nadlimitów za III i IV kwartał przez Narodowy 
Fundusz Zdrowia. Jest szansa na wyrównanie ich w obydwu szpitalach, ponieważ mają one 
ponad 100 % wykonanie.   

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, 
Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, 
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Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  
Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin  Frączek, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Mariusz Olkowski, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Marcin  Frączek, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/84/2024 zmieniającą uchwałę 

w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 
Załącznik nr 5 

 
 

Pkt 5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-
2039. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił panią Skarbnik o uzasadnienie zmian w uchwale 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2024-2039.  

Pani Lucyna Kozikowska przedstawiła proponowane zmiany do uchwały.  
Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 

Wolaka o przedstawienie opinii. 
Pan Jarosław Wolak poprosił o przyjęcie uchwały bez poprawek. 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
Pan Marcin Frączek poruszył temat zmian w statucie dotyczących głosowania nad 

wnioskami Komisji. 
Pan Przewodniczący odpowiedział, że uchwała nie weszła jeszcze w życie a następnie 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej 
dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Krzysztof  Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 
lata 2024-2039. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Krzysztof  Kamiński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur  Wrochna 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/85/2024 zmieniającą uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039. 

Załącznik nr 6 
 
 
Pkt 6. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2025-2040. 
  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2040. 

Pan Andrzej Abako w imieniu pani Skarbnik przedstawił projekt uchwały.  
Pan Przewodniczący przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej a następnie 

poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława Wolaka o przedstawienie 
opinii. 

Pan Jarosław Wolak poprosił o przyjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2040 i uchwały w sprawie Budżetu Powiatu 
na 2025 rok. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 
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Pan Marcin Frączek poruszył temat kredytu, który Powiat miał zaciągnąć i ujęcia go 
w  Wieloletniej Prognozie Finansowej na następne lata. Poruszył temat wniosków złożonych 
przez mieszkańców powiatu na 2025 rok. Następnie poruszył temat zaplanowanych inwestycji, 
w tym Szkoły Muzycznej w Wadągu, do której nie ma dobrej drogi. Następnie poruszył 
problem małej ilości miejsc dla uczniów klas podstawowych w gminie Dywity. Kolejnym 
podjętym tematem było sprawozdanie finansowe z Wydziału Oświaty, Kultury i Kultury 
Fizycznej dotyczące realizacji zadań oświatowych i stanie uczniów w szkołach powiatowych. 
Następnie odniósł się do Szkoły Rolniczej w Smolajnach i budowy internatu oraz umieszczenia 
w studium wykonalności wszystkich za i przeciw, które dotyczą tej inwestycji. Wspomniał 
również o potrzebach zarówno bogatych jak i biednych gmin Powiatu Olsztyńskiego. Na koniec 
poruszył temat Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu i planu naprawczego, 
który został przygotowany i który nie jest według niego skuteczny. 

Pan Mariusz Olkowski poruszył temat przebudowy drogi powiatowej nr 1203 
w miejscowości Jonkowo na odcinku 950 metrów. Następnie zadał pytanie, co z wnioskami 
o dofinansowanie zadania w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, którego nabór 
dotyczył 2025 roku. 

Pan Marian Piwcewicz zdał pytanie, ile pieniędzy przeznaczono w budżecie na 2025 
rok na termomodernizację? Poruszył temat przeglądów wszystkich obiektów należących do 
Powiatu, ze względu na ich wzrastające koszty eksploatacyjne. Poruszył również temat 
Programu Czyste Powietrze i wniosków, które zostały złożone. Zadał pytanie, czy mamy, 
w którymkolwiek budynku użyteczności publicznej certyfikat efektywności budynku? Czy 
mamy jakieś audyty opracowane do wybranych obiektów, by móc ubiegać się o 
dofinansowania? Czy mamy kadrę w Starostwie, która mogłaby tym się zająć? Następnie zadał 
pytanie, czy my jako Powiat jesteśmy na to przygotowani? Kto przeprowadzi audyt? Czy 
zostanie to komuś zlecone tak jak w poprzedniej kadencji? 

Pan Artur Wrochna poruszył temat zaplanowanych inwestycji, które będą na pewno 
ciągnęły się przez kolejne lata. Część z nich zostanie na pewno szybciej zrealizowana, część 
wymagać będzie czasu, dalej jednak odbywać się to będzie według harmonogramu, który został 
przygotowany na ich realizację. Poruszył temat budżetu i zadłużenia Powiatu. Następnie 
podkreślił, że Powiat ma określone kompetencje i wszyscy starają się rozdysponować budżet 
by jak najwięcej potrzeb mieszkańców zostało zrealizowanych. Poruszył temat finansowania 
różnych zadań takich jak np. warsztaty terapii zajęciowej. Następnie poruszył temat aspektów 
finansowych szpitali w Polsce i konkurencji jaka występuję między poszczególnymi szpitalami. 
W następnej kolejności poruszył temat zmniejszającej się ilości młodzieży w szkołach 
powiatowych i niskiego poziomu przyrostu naturalnego. Poruszył również temat jakości nauki 
w szkołach i próby zachęcenia uczniów przez tworzenie nowych kierunków, którymi mogliby 
się zainteresować. Podkreślił, że nie ma potrzeby zamykania szkół a obecnie funkcjonujące 
szkoły są potrzebne, to samo dotyczy bursy.  

Pani Elżbieta Michalska poruszyła temat demografii w Polsce i planowanych 
inwestycji. W następnej kolejności poruszyła temat planowanych przychodów powiatu z 
podatków PIT i CIT i możliwym problemie bezrobocia, który wpłynie na przychody Powiatu. 
Podkreśliła, że trzeba patrzeć co będzie w najbliższej przyszłości.  

Pan Adam Wronka poruszył temat czynników demograficznych i tendencji spadkowej 
uczniów. Powiedział jednak, że wzrasta poziom studentów, którzy uczęszczają na uniwersytet 
trzeciego wieku. Zaproponował by wolne miejsca w szkołach udostępnić dla tych studentów.  

Pani Martyna Sontowska poruszyła temat Szkoły Rolniczej w Smolajnach i dokonania 
analizy porównawczej mniejszego przyrostu uczniów. Powiedziała, że może być to również 
problem promocji szkoły a nie tylko czynników demograficznych i potrzebie zwiększenia 
cyfryzacji w zakresie rekrutacji uczniów. Podkreśliła, że jest to temat dla Komisji Edukacji, 
która powinna się nad tym pochylić.  
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Pan Marian Piwcewicz zadał pytanie, czy przy opracowaniu budżetu przyszła 
informacja z Ministerstwa Finansów odnośnie wskaźników realizacji subwencji na 2025 rok? 
Następnie poruszył temat szkół, w tym szkół branżowych i zainteresowania Szkołą Rolniczą 
wynikającą z ilości rolników. Poruszył temat kierunków szkół branżowych i braków niektórych  
kierunków kształcenia, które byłyby atrakcyjne dla uczniów. 

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat obrony cywilnej, który nie został zawarty 
w wieloletniej i w budżecie na przyszły rok. Zadał pytanie czy są jakieś środki przewidziane na 
obronę cywilną i na zadania w tym zakresie? 

Pan Andrzej Moszczyński poruszył temat budżetu zaplanowanego na przyszły rok 
i  inwestycji przekładanych na kolejne lata. Następnie wspomniał o realizacji wniosków 
składanych przez mieszkańców. Poruszył również temat dziurawych dróg i podkreślił, że 
zamiast robić nowe duże inwestycję, powinniśmy jako Powiat skupić się na drogach i lepiej 
zagospodarować te środki.  

Pani Anna Stokłos poruszyła temat Stowarzyszeń i organizacji pozarządowych 
i zapytała, czy Powiat wesprze organizacyjnie Stowarzyszenia w pozyskiwaniu środków 
unijnych. Następnie zadała pytanie, czy budżet uwzględnia utworzenie nowego punktu poradni 
psychologiczno-pedagogicznej w Stawigudzie w nadchodzącym roku? 

Pan Andrzej Abako poruszył temat realizacji dróg powiatowych i potrzeb 
mieszkańców. Podkreślił, że wszystkie drogowe zadnia realizowane były z gminami, które 
wspólnie z Powiatem finansują i realizują najpotrzebniejsze do wykonania zadania. Następnie 
poinformował pana Olkowskiego gdzie zapisane jest zadanie, które go interesuję. Poruszył 
temat realizacji zaplanowanych nowych zadań wpisanych do budżetu i procedury ich realizacji. 
Następnie odpowiedział na pytanie pana Piwcewicza, odnośnie termomodernizacji, a 
mianowicie, że w planach termomodernizacyjnych Powiat ma co najmniej dwa zadania, 
między innymi Ośrodek Edukacyjno-Wychowawczy w Kruzach (kwota 300 tys. na wkład 
własny) i Szpital Powiatowy w Biskupcu. Podkreślił, że większość budynków, które można 
było poddać termomodernizacji w tym szkoły i budynki publiczne zostały 
ztermomodernizowane. Niektóre budynki są zabytkami i nie da się tam przeprowadzić 
termomodernizacji. Następnie przeszedł do tematu obrony cywilnej i podkreślił, że ma 
nadzieję, że środki na te zadania w 100 % pokryje ich koszty. Powiedział, że w budżecie nie 
mamy zapisanych pieniędzy na obronę cywilną, ponieważ ustawa wchodzi z  dniem 1 stycznia 
i nie wiemy jeszcze jak ona będzie realizowana przez rząd i przez wojewodów i jakie 
dofinansowanie w tym temacie będzie przekazane. W zakresie zarządzania kryzysowego 
Powiat współpracuje z gminami i plany w tym zakresie są opracowane.  W następnej kolejności 
powiedział, że Powiat przekazał 40 000 zł na stowarzyszenia, wyjaśnił również jak wygląda 
pomoc w pozyskiwaniu środków i powiedział, że to gminy w tym pomagają by stowarzyszenia 
pozyskały środki.  Podkreślił również, że jeśli stowarzyszenia zwrócą się do Powiatu o pomoc, 
to Powiat każdą możliwość pomocy przeanalizuję. Na koniec odniósł się do pytania radnej 
Anny Stokłos i powiedział, że nie ma obecnie środków na ten cel, ale ma w planach rozmowę 
z wójtem na temat możliwości wykonania tego zadania. 

Następnie Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2040. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
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Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (5) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Elżbieta  Michalska 
 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2040. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (6) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Ryszard Płoski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/86/2024 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2025-2040. 

Załącznik nr 7 
 
 
Pkt 7. Uchwalenie budżetu Powiatu na rok 2025. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w sprawie budżetu Powiatu na 2025 rok i z uwagi na przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie budżetu Powiatu na 2025 rok przez pana Andrzeja Abako, odbytą dyskusję w tym 
temacie przez Radę i pozytywnie wyrażonej opinii Komisji Budżetowej, przeszedł do 
głosowania wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie budżetu 
Powiatu Olsztyńskiego na 2025 rok  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (6) 
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Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Ryszard Płoski 
 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2025 rok. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Mariusz Olkowski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, 
Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (6) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Ryszard Płoski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/87/2024 w sprawie budżetu Powiatu 
Olsztyńskiego na 2025 rok. 

Załącznik nr 8 
  

Pan Przewodniczący podziękował pani Skarbnik, radnym i Zarządowi za opracowanie 
budżetu na 2025 rok.  

Pan Andrzej Abako podziękował wszystkim za współpracę i ciężką pracę włożoną 
w pracę nad budżetem. 

Pan Grzegorz Drozdowski ogłosił 30 minutową przerwę, w której wystąpi chór 
,,Konsonas’’ z ośrodka kultury w Stawigudzie.  
 
Pkt 8. Określenie zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2025. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Rafała Zabłotnego o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2025. 

Pan Rafał Zabłotny przedstawił projekt uchwały. 
Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 

o przedstawienie opinii Komisji.  
Pani Mirosława Jasińska  powiedziała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie 

i poprosiła o przyjęcie uchwały bez poprawek.  
 Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję, z powodu braku chętnych do dyskusji, 
przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych 
dotyczącego projektu uchwały w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2025. 
 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (2) 
Marian Piwcewicz, Martyna Sontowska 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2025. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Janusz Radziszewski, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Martyna Sontowska 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/88/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań i przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych na rok 2025. 

Załącznik nr 9 
 
Pkt 9. Prace komisji Rady Powiatu 
  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Andrzeja Moszczyńskiego 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

Pan Andrzej Moszczyński przedstawił plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 
 Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję z powodu braku chętnych do dyskusji, 
przeszedł do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 
  
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 



13 
 

Wyniki imienne: 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, 
Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Michalska-Reda 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/89/2024 w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

Załącznik nr 10 
 
 
Pkt 10. Delegowanie przedstawicieli Rady Powiatu do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku.  
 

Pan Przewodniczący poprosił pana Andrzeja Abako o przedstawienie projektu 
uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
 Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do 
składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku i przedstawił wybranych do Komisji członków, 
którzy stanowią przedłużenie składu wybranego w roku poprzednim.  
 Pan Grzegorz Drozdowski zapytał się, czy pan radny Zbigniew Czabrycki zgadza się 
na delegowanie go do Komisji Bezpieczeństwa? 
 Pan Zbigniew Czabrycki wyraził zgodę. 

Pan Grzegorz Drozdowski jako drugi delegowany radny również wyraził zgodę, 
a następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o przedstawienie opinii 
Komisji.  

Pani Mirosława Jasińska  powiedziała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 
uchwały i poprosiła o przyjęcie jej  bez poprawek.  

Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję i zapytał czy są jakieś pytania? 
Pan Marian Piwcewicz zadał pytanie, ilu jest członków komisji i kto w tej komisji 

zasiada? Na jakich zasadach dokonano wyboru obecnych dwóch członków? 
Pan Andrzej Abako wyjaśnił, że radni są w komisji już od poprzedniej kadencji, i 

dzięki swojemu doświadczeniu zostali wybrani ponownie do składu komisji. W komisji zasiada 
dwóch członków Rady Powiatu: radny Grzegorz Drozdowski i radny Zbigniew Czabrycki oraz 
przedstawiciele straży pożarnej, policji, organizacji pozarządowych, sanepidu, prokuratury. 
Dodatkowo zapraszani są goście według omawianego tematu. 

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały 
w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Marcin  Frączek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mirosław Szostek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Waldemar 
Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, 
Mariusz Olkowski, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, 
Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Marcin  Frączek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Marian Piwcewicz, Mirosław Szostek 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/90/2024 w sprawie delegowania 
radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Załącznik nr 11 
 

Pkt 11.Ustalenie wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu obowiązujących w 2025 roku. 

 
Pan Przewodniczący poprosił pana Andrzeja Abako o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na 
obszarze Powiatu Olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 
2025. 
 Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat 
i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze Powiatu Olsztyńskiego i ich 
przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025 i wyjaśnił, że uchwała ta była już 
przyjęta, ale brakowało w niej zapisu : ,,Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 
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ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko – Mazurskiego’’. W związku  
z powyższym musi zostać ponownie podjęta. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Pan Mariusz Olkowski poprosił o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek.  
Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję, z powodu braku chętnych do dyskusji, 

przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego 
projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg 
na obszarze Powiatu Olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 
2025. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam 
Wronka 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze 
Powiatu Olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (24) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Waldemar Jodko, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Mariusz Olkowski, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  
Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, 
Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam 
Wronka 
NIEOBECNI (1) 
Krzysztof Kamiński 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
  
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr VI/91/2024 w sprawie ustalenia wysokości 
opłat i kosztów za usuwanie pojazdów z dróg na obszarze powiatu olsztyńskiego i ich 
przechowywanie na parkingu, obowiązujących w roku 2025. 

Załącznik nr 12 
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Pkt 12. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
Pani Krystyna Szter zaprosiła radnych do Archiwum Archidiecezji Warmińskiej 

i podziękowała za wsparcie Powiatu w jej funkcjonowaniu. 
Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że wpłynął dokument z Urzędu Miasta 

Olsztyna w sprawie zmian granic gminy Olsztyn poprzez dołączenie do niej terenów 
znajdujących się obecnie na terenie gminy Purda, w obrębie geodezyjnym Linowo. 

Pan Marcin Frączek złożył wszystkim życzenia świąteczne.  
Pan Andrzej Abako złożył wszystkim radnym, mieszkańcom Powiatu Olsztyńskiego 

i pracownikom Starostwa Powiatowego w Olsztynie życzenia świąteczne i podziękował 
wszystkim za owocną współpracę.  

 
 
Pkt 13. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski zamknął obrady VI sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
20 grudnia 2024 r.  
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników starostwa i gości na VI Sesji Rady Powiatu. 
3. Porządek obrad.  
4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

5. Uchwała Nr VI/84/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego 
na 2024 rok,  

6. Uchwała Nr VI/85/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039, 

7. Uchwała Nr VI/86/2024 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Olsztyńskiego na lata 2025 – 2040, 

8. Uchwała Nr VI/87/2024 w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2025 rok, 
9. Uchwała Nr VI/88/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i 

przeznaczenia na nie środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na rok 2025, 

10. Uchwała Nr VI/89/2024 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
rok 2025, 

11. Uchwała Nr VI/90/2024 w sprawie delegowania radnych do składu Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku, 

12. Uchwała Nr VI/91/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usuwanie 
pojazdów z dróg na obszarze powiatu olsztyńskiego i ich przechowywanie na parkingu, 
obowiązujących w roku 2025. 

  


